

## Ekstraordinært afdelingsbestyrelsesmøde

Tid og sted: Tor. 16. juli 2015 klokken 19:15 på beboerkontoret

### Kategorier for dagsordenspunkter

**Debat:** Det primære i dette punkt er at skabe en debat.

**Orientering:** Punktet er primært for at fremlægge informationer.

**Beslutning:** På dette punkt er det primære at der træffes en beslutning.

Til stede: MKP, KSO, ACP, PTX, SBS, KDP, SK, PMJ

Afbud fra: NBG, CA

Fravær uden afbud: KG, MF

Gæster: Helene, Hans (blå mand)

## Dagsorden

### 1. Valg af dirigent og referent

Dirigent: PTX, Referent: SBS

### 2. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

### 3. Telt (ACP)

### Debat/Beslutning

- a. Vi har fået et tilbud på et nyt telt til udendørs arrangementer, lad os se om vi kan finde penge til det.

Forslår, at vi køber et nyt telt, og at vi vælger et telt, der kan tåle ekstra vind.

Vores gamle telt er alt for besværligt at sætte op og pille ned igen, så det nye telt vil spare os for en masse udgifter og tid. Det telt der foreslås kan tåle vind omkring stormstyrke, dvs. den kan klare en kraftigt blæsende sommer.

**Afstemning:** for at købe det omtalte telt, hvis kontorudvalget kan finde pengene til det.

For: 7, Imod: 0, Blank: 0. Enstemmigt vedtaget.

Kontorudvalget undersøger, om vi har penge til det, og kontakter derefter ACP, så han kan gå videre med det.

- b. Vi har fået et tilbud på afhentning af vores gamle telt.

De vil gerne betale skrotprisen, og komme og hente det for os, og pille det ned.

ACP må gerne kontakte dem og gå videre med det.

#### 4. Haveudvalget (ACP)

#### Debat/Beslutning

- a. Foreslår at vi laver en forskønningspulje som haveudvalget råder over, puljen skal bruges på rep af hegn o.l. der giver morbærhaven sit ansigt ud af til. Puljen skal bruges til at gøre haveudvalget mere attraktivt, og samtidig hjælpe til at vi kan få nogle flottere haver. I stedet for at Haveudvalget kun går rundt og holder øje med folks haver, kan de blive dem, der sørger for, at vores haver bliver pænere. På denne måde kunne vi måske lokke flere aktive beboere med i haveudvalget.

Hans (blå mand) foreslår, at vi kunne have nogle hegn stående, så folk kan få hegnene skiftet ud med det samme, når de går i stykker. Dette ville hjælpe til at holde haverne pæne.

Det foreslås, at vi arbejder videre med dette, og bringer det op på et kommende fællesmøde, så beboerne kan tage stilling til det.

**Afstemning:** For at arbejde videre forskønningspuljen, og bringe forslaget til et kommende fællesmøde:

For: 7, Imod: 0, Blank: 0. Enstemmigt vedtaget.

- b. Foreslår at debattere om et "hegnskatalog" over godkendte hegnstyper, dette vil reducere udgiften til vedligeholdelse og samtidig give et ensartet udtryk (tænkte en 3-4 forskellige herunder, et naturhegn, et lamelhegn og et plankehegn).

Hegnskataloget bliver en intern beslutning i haveudvalget. AB indstiller til haveudvalget, at det er en god ide med at hegnskatalog.

#### 5. Infoudvalget (ACP)

#### Debat/Beslutning

Vi skal have kinket vores infomøder op, jeg foreslår at vi reducere indholdet voldsomt, og effektivisere det tilbageværende, forhåbningen er at nye beboere ikke går fra infomødet sovende, og at flere eksisterende beboere vil melde sig ind i udvalget.

Problemet er, at infomøderne er alt for kedelige, og materialet dertil er ligeledes alt for langt og kedeligt. Det ville være en god idé at lave indholdet om, og kun beholde de mest vigtige og relevante oplysninger.

Det vil blive infoudvalgets opgave at ordne dette problem (KDP, PMJ og nu også MKP).

Det er deres opgave at skære ned på informationerne og få gjort mødet mere spændende.

Det foreslås, at møderne evt. kan starte oppe på Den Våde Høne, hvor Den Våde Høne giver drikkeelse.

Infoudvalget vil arbejde videre med dette.

## **6. Temadag (ACP)**

**Beslutning**

Vi skal finde en temadag til at lave vores 3 års plan.

3-års planen skal laves, for at holde styr på, hvilke arbejdsopgaver AB har, samt for at have en oversigt over, hvornår og hvad der skal ordnes i løbet af årene.

Der skal afsættes en dag, så denne plan kan blive lavet.

Det foreslås, at der laves en hyggelig dag ud af det, med drikkeelse og noget at spise.

Den ultimative deadline er inden den kommende GF (generalforsamling i november).

Datoen bliver lørdag d. 12. september. SBS sender reminder ud om dette, så folk er forberedte. Derudover sættes temadagen på dagsordenen, som et løbende punkt til AB-møderne inden da, så der kan laves en brainstorm inden selve dagen.

## **7. Ferie i netværksgruppen (KSO)**

**Orientering/Debat/Beslutning**

Enighed om, at netværksgruppen klarer deres ferie internt. Der skal kun gribes ind, hvis gruppen ikke selv kan finde ud af det.

## **8. Næste møde**

*Næste møde er 6. august 2015 klokken 19:00. Deadline for punkter til mødet er 30. juli 2015*

## **9. Eventuelt**

## **10. Evaluering**